
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 172
van FREYA SAEYS
datum: 19 november 2019

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Oversteekplaats sluis Denderbelle  -  Stand van zaken

Bij de geplande vernieuwing van de sluis in Denderbelle wou De Vlaamse Waterweg nv de 
oversteek voor fietsers en voetgangers afschaffen omwille van veiligheidsredenen. Deze 
beslissing stootte op nogal wat protest in Lebbeke en Dendermonde en er was 
onduidelijkheid rond de financiële participatie. In 2018 vroeg ik de toenmalig bevoegde 
minister reeds naar het gevoerde overleg en naar de financiële participatie (schriftelijke 
vraag nr. 1299 van 27 juni 2018). Hij kondigde daarop aan overleg te zullen plegen met 
de verschillende stakeholders, waaronder ook de lokale gemeenten. In zijn antwoord op 
mijn schriftelijke vraag nr. 605 van 21 februari 2019 gaf hij aan dat er overleg zou 
plaatsvinden in april 2019 tussen De Vlaamse Waterweg nv en de besturen van 
Dendermonde en Lebbeke.

1. Wat is de stand van zaken van dit overleg?

2. Wat is intussen de stand van zaken wat betreft financiering van dit dossier?

3. Is de concrete ligging van de tijdelijke fiets- en voetgangersbrug intussen reeds 
afgestemd en vastgelegd met de gemeente?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 172 van 19 november 2019
van FREYA SAEYS

Ik verwijs naar mijn antwoord op schriftelijke vraag nr. 100 van 25 oktober 2019 gesteld 
door de heer Björn Rzoska.


